
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu č. 3 - Solinky 
 

Dátum konania: 3. apríla 2018 

Prítomní poslanci: Jozef Badžgoň,  Ľubomír Bechný, Miroslav Sokol 

neospravedlnení : Martin Kapitulík, Peter Cibulka 

ospravedlnený: x 

Hosť: x 

Prítomných občanov Soliniek: 9 osôb 

 

Predsedajúci výboru Miroslav Sokol privítal prítomných. Prečítal odpovede od mesta na 

otázky občanov. Dal priestor pánu Čiernikovi, aby informoval o svojom návrhu cyklotrás. 

Pán Gajdošík si sťažoval na nekvalitné čistenie ciest. Zametací stroj sa nedostane medzi autá, 

ale dostanú sa tam ľudia s metlami a lopatami. Občania apelujú, aby sa čistenie ulíc 

doťahovalo ručne. Pán Čiernik žiada, aby bolo oznámené vopred, kedy sa ktorá časť bude 

čistiť, aj s menom zodpovednej osoby.  

Občania sa pýtajú kedy budú doplnené odcudzené kontajnery pri prevádzkach na Smrekovej 

ulici. 

Pani sa pýtala, či je v súlade s VZN, že prevádzky ako KEBAB musia, ale nemusia mať toalety. 

Pán Jandzík sa pýtal, či by sa nedali dať zatravňovacie dlažby pri výmennej stanici na Borovej 

ulici. 

Upozornil tiež, že autá parkujú pri výmeničke na Borovej ulici z druhej strany. 

Občania naliehajú, aby sa pokračovalo v oprave chodníkov na Solinkách.  

Pani Franeková žiada informáciu, kedy bude vyasfaltovaný chodník medzi výmenikovou 

stanicou a vnútroblokom Jaseňova ulica. Bol z chodníka strhnutý asfalt a chodník ostal 

v neopravenom stave. 

Pán Kysela upozornil na boľavý problém, ktorý ale nesúvisel s prácou výboru, ani mestom.  

Občania požiadali o privanie zástupcu mestskej polície na najbližšie májové stretnutie. 

Detské ihrisko na Limbovej nemá smetný kôš, občania žiadajú doplniť a lavičku ku 

pieskovisku. 

Žiadajú tiež opraviť prašiak na vnútrobloku Smrekova, je nefunkčný. 

 

 

 

 

 

 

 

   Zápis vypracoval: Ľubomír Bechný ................................. 

 

  Zápis overil:                      Miroslav Sokol        ................................. 


